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SYYSKOKOUS

Aika    ke 14.9.2011 klo 16 – 17.32
Paikka kahvila Freesi
Läsnä Petteri Juvonen, yhdistyksen pj. 

Eveliina Laakkonen, pj.
Päivi Koskenranta, siht.
12 jäsentä, ks. liite 

Seremoniaosuus

Puheenjohtaja kiitti Heikki Tyrväistä kuuden vuoden työstä pääluottamusmiehenä. 
Heikki Tyrväistä muistettiin lahjoin ja kukin. 

Kokouksen järjestäytyminen

1 Valitaan kokouksen puheenjohtaja ja sihteeri
Puheenjohtajaksi tähän kokoukseen valittiin Eveliina Laakkonen ja sihteeriksi Päivi 
Koskenranta.

2 Valitaan pöytäkirjantarkastajat ja ääntenlaskijat
Valittiin Merja Lippojoki ja Pirjo Kannisto. 

2 Kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus
Todettiin: jäsenet oli kutsuttu koolle sääntöjen määräämässä ajassa sähköpostitse ja 
ilmoitustaulun ilmoituksella. 

3 Vahvistetaan kokouksen työjärjestys
Esityslista vahvistettiin työjärjestykseksi, mutta loppuun lisättiin kohta 15 Kokouksen 
päättäminen. 

Varsinaiset kokousasiat

5 Toimintasuunnitelma vuodeksi 2012

Liitteenä oleva toimintasuunnitelmaehdotus hyväksyttiin, mutta lisättiin  
varhaiskasvatus  yhdistyksen toimintaan kohtaan viisi:  ”Yhdistyksen tarkoituksena 
on toimia koululaitoksen ja varhaiskasvatuksen kehittämiseksi. ”
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6 Palkkiot ja korvaukset vuonna 2012

Johtokunta esittää syyskokoukselle, että palkkiot pidetään entisellään:
puheenjohtajalle maksetaan 200 euroa, sihteerille 170 euroa ja rahastonhoitajalle/ 
jäsenasiamiehelle 130 euroa verollisena. Tilintarkastajat kutsutaan syömään 
hallituksen kanssa vuoden viimeisen hallituksen kokouksen yhteyteen. 
Matkakorvaukset korvataan VES:n mukaisesti OAJ Keski-Suomen virallisiin 
kokouksiin.

7 Jäsenmaksu
OAJ OAJ Keski-Suomi  valtakunn.     oma yht.

YSI 0,95% 0,02 %           yhdistys        0,23 %                   1,20 %
LTO 0,95 % 0,02 %           0,16              0,23 %                   1,36 %

Esitetään 0,01 yksikön verran nostoa, koska OAJ Keski-Suomi nosti omaa 
jäsenmaksuaan: oma maksu on 0,23 % palkasta ja kokonaisjäsenmaksu YSI:n 
opettajilla 1,20 % ja LTO:lla 1,36 %. 

8 Talousarvio vuodeksi 2012
Talousarvio noudattaa edellisen vuoden linjaa. Vesa Jussila esitteli talousarvio-
ehdotuksen, joka hyväksyttiin talousarvioksi. 

9 Valitaan yhdistyksen puheenjohtaja
Pj. Petteri Juvonen siirtyy pääluottamusmieheksi, joudutaan puheenjohtaja 
valitsemaan kesken kautta.  
Yhdistyksen puheenjohtajaksi 
a) tämän vuoden loppuun 15.9. - 31.12.2011 valitaan Reijo Kulju ja 
b) kahdeksi seuraavaksi kalenterivuodeksi valitaan Reijo Kulju. 

10 Yhdistyksen hallituksen jäsenet ja heidän varajäsenensä
Erovuorossa ovat Nina Varvikko, Riikka Rahikainen, Vesa Jussila ja Hanna-Mari 
Laine sekä Leena Pekkanen. 
Reijo Kuljun varajäsen Tarja Kuhalainen siirtyy hallituksen varsinaiseksi jäseneksi. 
Aineenopettajista hallitukseen valittiin Pirjo Kannisto, varalle Nina Varvikko; Tarja 
Kuhalaisen varajäsen vuodeksi 2012 on Katri Holm. 
Luokanopettajista hallitukseen valittiin Vesa Jussila, Jani Kotonen ja Anu Taipalus-
Alenius; heidän varajäsenikseen valittiin Elina Korkiavuori, Päivi Tyrväinen ja 
Hanna-Mari Laine. 
LTO-puolelta hallitukseen valittiin Leena Pekkanen ja varalle Eila Salmela.

11 Edustajat ja varaedustajat 1. §:n 3 momentissa mainittujen yhdistysten kokouksiin
Valittiin puheenjohtaja Reijo Kulju ja pääluottamusmies Petteri Juvonen ja heidän 
varalleen Jani Kotonen ja Leena Pekkanen. 
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12 Valitaan kaksi toiminnantarkastajaa ja kaksi varatoiminnantarkastajaa
Valittiin varsinaisiksi Tiina Kortemäki ja Heikki Tyrväinen, heille varalle Timo Holm 
ja Mervi Isojärvi. 

13 Päätetään yhdistysten kokousten koollekutsumistavasta sääntöjen 16 §:n mukaan.
Yhdistyksen kokoukset kutsutaan koolle sähköpostitse ja ilmoitustaulun ilmoituksella.

14 Ajankohtaiset asiat

1) Pikkujoulut järjestetään yhdessä sivistystoimen kanssa.

2) Heljä Nummela toi esille huolensa koulutoimen tilanteensa. Mikä on kuudes-
luokkalaisten tilanne? Millä tavoin paikallisyhdistyksen hallitus on ajatellut edetä 
tässä asiassa? Mikä on opettajien työtilanne?
Petteri Juvonen selvitteli puheenjohtajana asiaa. Todettiin, että palvelusuhdeturvasta 
on neuvoteltu, mutta siirtymäajan suoja on vielä epäselvä.  Käytettiin useita 
puheenvuoroja aiheesta. 
Syyskokous evästi hallitusta, että järjestetään yhteinen kokous keskustelua varten. 
Syysloman jälkeen järjestetään tilaisuus, jonka hallitus suunnittelee ja toteuttaa.

15 Puheenjohtaja päätti kokouksen klo 17.32.

Eveliina Laakkonen Päivi Koskenranta
puheenjohtaja sihteeri

LIITTEET 4 kpl

Olemme tarkistaneet pöytäkirjan ja todenneet sen kokouksen kulkua vastaavaksi.

Petäjävedellä ____/ ____ 2011

Pirjo Kannisto Merja Lippojoki 
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